
PROTOKOLL nr 13

vid sammanträde den 28/9 1970
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Bengt Jäderholm, 
Bo Hedvall, 
Hilidng Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Roland Erixon, 
Gunnar Dahlfors, 
Karl Liliequist, 
revisor Gunnar Rinman.

Förhindrade: Carl-Hjalmar Bodman och
Ernst Nilsson (båda utlandsresa)

Föregående protokoll: $ 166.

Föredrogs ÖS-protokoll nr 12. I anslutning till § 164 meddelade 
Bo Hedvall, att han vidhöll sin avsägelse men var beredd att i fort
sättningen hjälpa till med deklarationer, skatteärenden och liknande. 
Han avsåg att meddela sin avsägelse vid det senare på kvällen följande 
sammanträdet i Förtroenderådet och då som en orsak framhålla, att 
vårsammanträdet i Förtroenderådet varit ute efter Överstyrelsens 
skalper och att man då mest skjutit in sig på skattmästaren. Med en 
så dålig stämning från sektionssidan av föreningen ansåg Hedvall sig 
sakna intresse att fortsätta i styrelseställning.

Beslöts lägga protokollet till handlingarna för senare justering 
av ordföranden.

Inför årsmötet: § 167.

Meddelade Roland Erixon att priset för årsmötessupén kunnat fast
ställas till 29 kr. pr kuvert. Någon kostnad för föreningen för själva 
mötessalen blir det därmed icke. Beräknad inbesparing 400-425 kr.

Uppdrogs åt Erixon sköta dekorationer och övriga arrangemang.
Beslöts att tillsammans med krav på förfallna årsavgifter skicka 

ut meddelanden om årsmötet till samtliga medlemmar c:a 2 veckor före 
mötet. Till dess skall kanslist Rosberg ha beställt adresserade ku
vert.

§ 168.Nya tidningen:

Meddelade Erixon att kostnaden för 3.000 ex. av den planerade tid
ningen blir 2.000 kr. inkluderande framställning, distribution och porton. 
Som förslag till namn nämndes Djurgårds-Nytt resp. Djurgården Runt.

§ 169.Hedersledamöter:

Redogjorde sekreteraren för sitt vid vårmötet i Förtroenderådet er
hållna uppdrag att utarbeta förslag till utseende av hedersledamöter. 
Förslaget inrymdes i följande textlydelse: ”För utomordentliga för
tjänster för föreningen kan medlem kallas till hedersledamot. Beslut 
härom skall ske av Överstyrelsen och måste vara enhälligt.”

Sammanträdet godkände förslaget med Överstyrelsen som avgörande i 
denna angelägenhet liksom i fråga om övriga utmärkelser. Förslaget 
skall föreläggas Förtroenderådet för godkännande.

(forts.)
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Inför Förtroenderådet: § 170.

Genomgicks av sekreteraren uppgjord föredragningslista för För
troenderådsmötet. Kompletterades med namnen på avgående revisorer 
och deras suppleanter (Norén, Rinman, Berggrén - Grönqvist, Dettner).

§ 171.Medlemsregistret:

Bo Hedvall redogjorde för databehandling av medlemsregistret i en
lighet med tidigare erhållet uppdrag att skaffa in offerter härför. 
I väntan på L. Petterssons nu pågående redigering av registret 
bordlades frågan.

Fäktlokalen: § 172.

Meddelade Rolf Theblin att färdigställandet av nya fäktlokalen 
vid Ropsten kan beräknas bli påskyndat genom nu meddelat byggtill
stånd vad gäller ut- och ingångar. Beräknas bli klart inom 4 månader.

§ 173. Nästa sammanträde:

Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde på Stadion måndagen den 12/10 
1970 kl. 18.30. Årsmötet äger rum den 26/10 1970 kl. 19.30.

§ 174.Valberedning:

Efter sammanträdet i Förtroenderådet diskuterades åtgärder i olika 
ärenden. Dessutom upptogs frågan om sättet om valfrågor i Förtroende
rådet var det lämpligaste. Den nuvarande ordningen att samtliga leda
möter och revisorer skall lämna mötet och låta endast sektionsleda
möterna diskutera valfrågor innebär dels att Förtroenderådet som 
sådant upphör dels att frågor från sektionsordförandena hur den f.t. 
sittande Ö-styrelsen ser på sådana ärenden. For att rådet skall 
fungera snabbare och funktionsdugligare kunde man tänka sig, att 
endast de ledamöter, som är i tur att avgå, lämnar sammanträdet vid 
valdiskussionen. Ärendet bordlades för ytterligare penetrering.

§ 175.Hedersmärken:

Beslöts hedersmärken vid årsmötet till Pelle Bergström och Gunnar 
Svensson samt till Kjell Hedman, i den senares fall efter utredning 
om han betalat årsavgifter även de år, som det nuvarande medlems
registret inte kan ge besked om.

Beslöts uppvakta Aina Ekvall med heders-hästeko i samband med 
hennes 60-årsdag (redan inträffad och telegramuppvaktad från ÖS).


